
Tarih – Saat : 30.04.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : İmar İşleri Daire Başkanlığı –Kent Konseyi 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. 

Başkan tarafından gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. 

Sekreter bir önceki toplantı tutanağını okudu ve onaylandıktan sonra ,grubumuzun 
yapılan Okul Öncesi Eğitim Çocuk Ormanı etkinliği hakkında öz eleştiride bulunmak 
isteyen üyelerden fikirlerini söylemelerini istedi.. 

Tüm üyeler bu etkinliğin amacına uygun bir şekilde gerçekleştiğini ufak tefek 
eksiklikler dışında bu etkinliğin güzel geçtiğini ifade ettiler. 

Dr.ALİ AYTEK : Bu Çocuk Ormanın sürekliliği için mülkiyet sorununu çözerek bu 
alanın tahsisi yapılması sürekliliği açısından daha iyi olur dedi. 

EYYÜP ÖZCAN : Sürekliliği adına bağlı bulunduğu bir kurum olması iyi olabilir dedi. 

CELAL KARTAL : Bu etkinliği 2009 / 2010 eğitim öğretim yılının ilk aylarında tekrar 
yapılması güzel olur dedi. 

İkinci projemiz olan BENİM ÖYKÜM adlı proje hakkında hazırlanan proje taslağı üyeler 
dağıtıldı.Bu proje hakkında üyelerin fikirleri soruldu. 

CELAL KARTAL : Bu proje taslağının bir bölümünü baktığım da etkili ve güzel bir proje 
yapılması uygun olur dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Bu projenin veli ve öğrenci arasında bir köprü oluşturacağından 
katılımcı devlet okulların bu gibi etkinlikleri kurumlarına taşıması örnek olması 
açısından faydalı olabilir dedi. 

Bizlerde kent konseyi olarak bu proje için destek olmak istedik.Bu projeyi halkın 
gündemine taşımak ve tanıtmak ailelerin çocukların yetişmesinde etkili olduğunu bir 
şekilde ifade etmek için bilbordlarda gösterilebilir, diye düşündük.Bunun için 
Büyükşehir Belediyesi ile temaslarımızı kurup ne gibi bir faydaları oluru gidip ilgili 
kişilerle görüşeceğiz, 

Ayrıca özel okullarla bu gibi etkinliği yapma amacımız onların mekansal 
yerlerini,imkanlarını kullanmak ve devlet okullarıyla bütünleşmelerini ,örnek olmalarını 
sağlamak,devlet okullarında konferans salonu olmadığından ve Kent Konseyinin bu 
gibi etkinlikler ,sempazyumlar için yeterli bir mekanının olmamasından dolayı bu 
okulların imkanlarını etkinliklerde kullanılmaktayız. 



Diger şehirlerin kent konseylerini batkımızda çeşitli alternatif salonları olan kent 
konseyleri var. Örneğin Bursa şehri bu konuda örnek bir şehirdir.Merinos kültür 
merkezi içerisinde bir bölüm kent konseyine ayrılmış,her türlü etkinlikleri kendi 
bünyesinde gerçekleştirme imkanı bulunmaktadır dedi. 

Geçen toplantıda üyemiz Sn.Fatma Servet KUDAY ‘ın önerdiği Ayfer 
KÜÇÜKDURMAZ’ın okul öncesi eğitim alt çalışma grubuna üyeliğinin üyeliğinin 
grubumuzca uygun görüldüğünü, gerekli üyelik formunun doldurularak yürütme 
kuruluna önerilmesine; karar verildi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Okul öncesi Eğitim konusunda TED kolejinin önerdiği 
Öğretmenden Öğretmene adlı proje ve örgün eğitim ve yaygın eğitimi kapsayan Burç 
ve Çevre köyleri Yardımlaşma ve Dayanışma Derneğinin OKUMA ALIŞKANLIKLARININ 
KAZANDIRILMASI adı altında SODES projeleri olduğunu önümüzdeki toplantılarda bu 
projelerin detayları hakkında bilgi vereceğini söyledi. 

Başkan ;Okul öncesi eğitim alt çalışma grubunun etkinlikleri ve paydaşları hızla 
artmaktadır. Diğer çalışma gruplarımız içinde aynı çalışmaları bekliyorum; diyerek 
toplantıya katılan tüm üyelere teşekkür ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK Kemal KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı  

 


